

BOFFI Köln: BOFFI_code by Piero Lissoni

„Mix and Match“. Das Programm Boffi_code des italienischen Designers Piero Lissoni sorgte bereits zur Milan Design Week 2016 für Furore. „Code“ steht für die pure Evolution: Maßgeschneidert und mit überraschenden, neuen Materialien und Hightech-Lösungen variable nach Kundenwunsch kombinierbar, ist es der sichere Weg zur individuellen Traumküche und unter Architekten ein Geheimtipp. Deutschland-Premiere feiert das System im Boffi-Showroom Köln anlässlich der Passagen 2017.

"Mix and Match". The program Boffi_code, designed by the Italian designer Piero Lissoni has already caused a sensation at the Milan Design Week 2016. "Code" represents the pure evolution: Custom-made and with surprising, new materials and high-tech solutions variable combined according to individual requirements, it is the sure way to the individual dream kitchen and an architect's insider's tip. The Germany-premiere of the system will be at the Boffi Showroom Cologne on occasion of the Passagen 2017.

Spichern Höfe

Boffi_code by Piero Lissoni

Cocktail:

17.1. 18 Uhr

Veranstaltung:

16.-22.1.2016

Mo – Sa 10–19 h, So 12–16 h

Spichern Höfe/Spichernstr. 8

50672 Köln

Tel. 0221-94 96 99 66

www.boffi-köln.de

www.boffi.com

Barbara Hickl
Mommsenstraße 27
10629 Berlin
Deutschland
T +49 30 319 903 88
berlin@hicklvesting.com

Nicole Vesting
Kurfürstenplatz 6
80796 München
Deutschland
T +49 89 383 801 85
munich@hicklvesting.com

www.hicklvesting.com